

**Приложение №3 к Общим условиям закупки**

**Уведомление о нормах расчета компенсации/  
Notification on the Standard Ratio for Reimbursement Calculation**

1. Если просрочка Поставки, недопоставка или Поставка Бракованных Компонентов повлекла за собой остановку производства, ГАЗ вправе взыскать с Поставщика компенсацию из расчета 33513,86 рублей за каждую минуту простоя каждого конвейера.

2. Если просрочка Поставки, недопоставка или Поставка Бракованных Компонентов повлекла за собой некомплектную сборку Продукции ГАЗ, ГАЗ вправе взыскать с Поставщика компенсацию из расчета 3000 рублей за каждый недоукомплектованный автомобиль.

1. If delays, shortages in Delivery or Defective Components Delivery resulted in suspension of production GAZ shall be entitled to compensation in the amount of 33513,86 RUB per each minute of stoppage of every conveyer line.

2. If delays, shortages in Delivery or Defective Components Delivery resulted in incomplete assembly of GAZ Products, GAZ shall be entitled to compensation in the amount of 3000 RUB per each incompletely assembled vehicle.

ГАЗ / GAZ

\_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ /

Поставщик / The Supplier

\_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ /